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Mötet hölls på pizzeria Merlin i Markaryd, tisdagen den 21 april 2024,  
kl. 17.00-19.30. 

  
  Närvarande: 

Shahd Rehawi  Strömsnässkolan 
John Niemi  Strömsnässkolan 
Fadi Olwan  Strömsnässkolan 
Anton Wombell Markaryds skola 
Vuk Radosevic  Markaryds skola 
Maya Balan  Markaryds skola 
Ester Bukuru  KCM 
Vincent Ellehamn KCM 
Shahd Almohamed KCM 
Moses Butoyi  övrig gymnasieskola 

 Maria Svensson Lundin UKN 
  

 
Återbud var lämnat från Alice Kristensson och Liam Langenkrans, Esther Takvam, Tyra 
Karlsson och Robin Hansen. 

  
  

Dagordning 

 
§1 Mötet öppnas. 

  §2 Närvaro.  
§3 Dagordningen fastställs. 
§4 Val av justerare. 
§5 Förra mötets protokoll 
§6 Bibliotekspedagogen har ordet  
§7 Rapport från UKN  
§8 Elevrådsfrågor 
§9 Nästa möte. 
§10 Instagram konto 

 §11 Övriga frågor. (Sommarlovsaktiviteter) 
§12 Mötet avslutas. 
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 §1. 
 Mötet öppnas. 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

 

§2. 

Närvaro.  
Se ovan. 
 
 

§3. 

Dagordningen fastställs. 
Mötet beslutade att jobba enligt föreslagen dagordning.  
 

 

§4. 

Val av justerare. 
Vincent Ellehamn utsågs till att jämte ordförande justera dagens protokoll. 
 

 

§5. 

Förra mötets protokoll. 
Förra mötets protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 
 

§6. 

Bibliotekspedagogen har ordet 
På grund av sjukdom utgick denna punkt. 
 

§7 

Rapport från UKN 
UKN jobbar med frågan om hur vi får bättre resultat i skolan och hur vi ökar måluppfyllelsen. 
Mötet var eniga om att detta kan vara en punkt för Ungdomsinskottet att jobba med under 
hösten-24. Vidare är det ju ständigt budgetfrågor som behandlas på UKN. 

 

§8 

Elevrådsfrågor 
En kort inventering av elevrådens arbete gjordes. 
Markaryds skola: Har inte haft något möte. Kommer att ha möte stundande torsdag. 
Strömsnässkolan: Har haft möte för två veckor sedan. Har var tredje vecka. 
KCM: Har regelbundna möten som rektorn håller i. Upplevs fungera bra. 
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§9 

Nästa möte.  
Detta var sista mötet för denna termin. Nästa möte blir den 27 augusti. Nuvarande 
Ungdomsinskott sitter kvar de två första mötena på hösten och representerar sin nuvarande 
skola. Det är först i oktobermötet som de nya ambassadörerna tillträder. UI behöver en ny 
ambassadör från en gymnasieskola utanför Markaryds kommun eftersom denna plats för 
närvarande upptas av en ambassadör som aldrig har möjlighet att närvara på mötena. 

 

§13. 

Instagramkonto 
Nya bilder togs som ska läggas ut. Även en liten rapport från dagens möte ska läggas ut på 
kontot. 

 

 

§12. 

Övriga frågor. 
Frågan om att man önskar fler bussavgångar på helgerna togs upp. Ungdomsinskottet har ju 
tidigare väckt denna fråga till Länstrafiken som svarat att för tillfället finns det inga planer på att 
utöka busstrafiken på grund av ekonomiska förhållanden. 
Vidare tog ungdomssamordnaren upp om att man önskar volontärer från Ungdomsinskottet till 
ett antal aktiviteter under sommaren. Ungdomssamordnaren skickar ut ett mail till alla 
ambassadörer där man ombeds meddela ifall man kan hjälpa till på någon eller några aktiviteter. 

 

 

 

§13. 

Mötet avslutas. 
Ordföranden tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 

 
 

 
 
…………………………………………………………………………….. 
Ester Bukuru    ordförande  

  
  

………………………………………………………………………………  
Vincent Ellehamn   justerare 
 
 
……………………………………………………………………………. 
Arne Lindman    ungdomssamordnare/sekreterare 


